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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A hatvani térségben kormánypárti politikusok a 
magánegészségügyi intézmények felé próbálják terelni az embereket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Ön korábban, kérdésre válaszolva nem cáfolta az állami tulajdonú NKM Zrt. munkatársai által –
sajtóhírek szerint a Mészáros Lőrinc érdekeltségébe is tartozó CIG Pannónia Életbiztosító Nyrt.
baleset- és egészségbiztosításainak árulása során – elmondottakat, miszerint az állami egészségügy
silány minőségű, és aki jót akar, az magán egészségbiztosítást választ.

Ön  ugyancsak  nem  utasította  vissza  Völner  Pál  fideszes  országgyűlési  képviselő  –  korábbi
igazságügyi államtitkár – szavait, aki – a korrupciós ügyben készített lehallgatási jegyzőkönyvek
szerint  –  úgy  nyilatkozott,  hogy  az  EMMI egy  trágyadomb,  és  az  EMMI-be  olyan  embereket
gyűjtenek össze, akik sehol nem kellenek, csupa ilyen kisebbségi komplexussal rendelkező, lusta
embert.  Ezek  alapján  alappal  következtethetünk  arra,  hogy  ez  a  magyarázat  az  oktatási  és  az
egészségügyi  rendszer  lezüllesztésére,  az  országos  pedagógussztrájk  jelezte  súlyos  helyzetre,  a
betöltetlen háziorvosi praxisok tömegeire, a kórházi várólisták hosszára.

A napokban pedig eljutottunk oda, hogy fideszes országgyűlési képviselő, Szabó Zsolt a térségi
állami egészségügyi rendszer leépítése után már nyíltan a magánegészségügyet hirdeti. Amint azt
bizonyára Ön is tudja, a Hatvan környéki állami szolgáltatások már nem kielégítőek, és – sajtóhírek
szerint – magánegészségügyi intézményben lehet majd fizetős szolgáltatásként hozzáférni sebészeti,
fogászati, nőgyógyászati, urológiai, endokrinológiai ellátásokhoz.

Álláspontom szerint elfogadhatatlan, hogy a Fidesz tudatosan leépíti az állami egészségügyet, és
fizetős  magánintézményekbe  tereli  az  embereket.  Normális  helyen  nem  kell  50  kilométereket



 
utazni, vagy fizetni ilyen szolgáltatások állami rendszerben történő eléréséért!

 

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Mi a véleménye arról, hogy a hatvani térségben kormánypárti politikusok a magánegészségügyi
intézmények  felé  próbálják  terelni  az  embereket,  ahelyett,  hogy  az  állam  biztosítaná  az
egészségügyi szolgáltatásokat?

2)  Miért  nem biztosítja  a  kormány,  hogy a hatvani  térség lakói  számára az állami rendszerben
elérhetőek  legyenek  azok  az  egészségügyi  szolgáltatások,  amelyekért  most  a  fővárosba  kell
utazniuk?

3) Egyetért-e Völner Pál korábbi államtitkár és fideszes országgyűlési képviselő fentebb hivatkozott
véleményével?
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